
Fra: Magne Lundehaug[magne.lundehaug@vanylven.kommune.no]
Dato: 21.01.2014 13:21:05
Til: Melbø Anne
Tittel: SV: Søknad om deponi for asbest

Hei Anne!
Skal prøve å besvare spørsmåla så godt som mulig:

Hei!
Viser til søknaden om deponi for asbest. Jeg har nå gått gjennom søknaden og har et par spørsmål 
som må besvares før vi kan legge søknaden ut til høring:

 Hvor søkes det om å ha deponiet, på gammelt deponiområde eller mulig nytt? Skriv gjerne 
også litt om de to områdene.
Svar: Tenkte hvis mulig å ”fylle opp” det gamle området først og så starte på deponering i 
det nye området i bunnen av gropa som eksisterer i dag og er vist på kartet. Det fins avløp 
frå  dette området (det nye) som går inn på samme avløpsnettet som frå
          det no avslutta deponiet, og som vi tek ut prøver av 4 ganger i året og får analysert 
hos Hardanger Miljøsenter. 
          Hvis ønskjeleg kan vi gjerne gå rett på det ”nye” deponiet.

 Dere søker om å få ta i mot 50 tonn i året i første omgang? Deretter vil dere se an om dere 
også skal ta i mot fra andre kommuner – må denne grensen da økes, tror dere? Om vi setter 
grensen på 50 tonn, og dere finner ut at dere vil ta i mot mer, må dere søke om en endring 
av tillatelsen.
Svar: 50 tonn er basert på dei mengdene som har komme inn siste åra (rundt 20-40 
tonn/år). Skal vi ta i mot asbesthaldig materiale frå andre kommuner, må vi i så fall auke 
denne grensa, men det er veldig vanskelig å forutsjå kva mender det kan bli snakk om. 
Dette må ein prøve seg fram med i så fall for å finne behovet.

 Har dere en plan for hvor dere skal hente tildekkingsmasse fra? Kan du beskrive litt om 
hvordan tildekkingen skal foregå i praksis?
Svar:  Vi satsar på å hente tildekningsmasser internt på Miljøstasjonsområdet. Det fins ulike 
typer mulige masser tilgjengeleg, frå leirholdige til morene og moldjord.

I praksis vil vi nok satse på å bruke tilgjengelig hjulgåande gravemaskin på kvar 
tysdag for å dekkje til deponerte material med asbest. Vi vil satse på å sette ut ei 
pallhøgde i gangen og dekkje til denne høgda etter kvart. Ved oppfylling av området i 
botnen må vi så starte på ei ny                                                      pallhøgde over det 
første nivået som er lagt ut. Komrimering blir vurdert etter at første pallhøgde er lagt 
ut og tildekka tilstrekkelig. 

Ellers mener jeg at vi har fått de opplysningene som er nødvendig i en søknad.

Så snart jeg har fått avklart disse spørsmålene, vil vi starte prosessen med å legge saken ut på 
høring. Hvilken avvis har best dekkningsgrad i området?
Svar:   Synste Møre (kjem ut kvar torsdag) dekkjer dei aller fleste innbyggjarane, men 
Sunnmørsposten dekkjer nok og dei fleste.

Med helsing

Magne Lundehaug
AVDELINGSLEIAR driftsavdelinga

Tlf. 70 03 00 00 / 97 49 43 80
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Til: Magne Lundehaug
Emne: Søknad om deponi for asbest

Hei 

Viser til søknaden om deponi for asbest. Jeg har nå gått gjennom søknaden og har et par spørsmål 
som må besvares før vi kan legge søknaden ut til høring:

 Hvor søkes det om å ha deponiet, på gammelt deponiområde eller mulig nytt? Skriv gjerne 
også litt om de to områdene.

 Dere søker om å få ta i mot 50 tonn i året i første omgang? Deretter vil dere se an om dere 
også skal ta i mot fra andre kommuner – må denne grensen da økes, tror dere? Om vi setter 
grensen på 50 tonn, og dere finner ut at dere vil ta i mot mer, må dere søke om en endring 
av tillatelsen.

 Har dere en plan for hvor dere skal hente tildekkingsmasse fra? Kan du beskrive litt om 
hvordan tildekkingen skal foregå i praksis?

Ellers mener jeg at vi har fått de opplysningene som er nødvendig i en søknad.

Så snart jeg har fått avklart disse spørsmålene, vil vi starte prosessen med å legge saken ut på 
høring. Hvilken avvis har best dekkningsgrad i området?

Vennleg helsing

Anne Melbø
overingeniør

Fylkesmannen i Møre og Romsdal
Fylkeshuset, 6404 Molde
Tlf.: 71 25 85 15
E-post: anne.melbo@fylkesmannen.no
Web: www.fylkesmannen.no/mr
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